
Protokół Nr 86/20
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 8 lipca 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl. Piastowskim 2 wWołowie, w godz. 09:00 -10:30.

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Janusz Dziarski - przewodniczący Zarządu
2) Jarosław Iskra - członek Zarządu
3) Kamil Jeżyna - członek Zarządu
4) Zbigniew Posacki - członek Zarządu
5) Józef Szumilas - członek Zarządu

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- p. Beata Sadowska - Skarbnik Powiatu,
- p. Piotr Burdach - Prezes Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie Sp. z 0.0.
- p. Beata Frala - Wydział Inwestycji, Zamówień Publicznych i Dróg,
- p. Ewa Kulik - Wydział Organizacyjny, Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego.

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Starosta, witając uczestników spotkania.
Następnie przedstawił porządek posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 Rady

Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.
4. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wskazania kandydata na

członka Rady Nadzorczej spółki działającej pod firmą: "Powiatowe Centrum Medyczne
w Wołowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością".

5. Rozszerzenie {Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienie
odcinka drogi powiatowej nr 13530 położonego na terenie Powiatu Wołowskiego,
w obrębie gminy Brzeg Dolny, kategorii drogi powiatowej.}

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjecie proponowanego porządku posiedzenia.

P. Starosta zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia o zaopiniowanie projektu
uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienie odcinka drogi powiatowej nr 13530 położonego
na terenie Powiatu Wołowskiego, w obrębie gminy Brzeg Dolny, kategorii drogi powiatowej.
Jest to zaopiniowanie, a nie przedłożenie projektu Radzie.

P. K. Jeżyna zapytał, czy obecna będzie podczas posiedzenia p. Ilona Skalska-Lipczyńska.
Byłoby to wskazane przy zamiarze podjęcia uchwały ws. wskazania kandydata na członka
Rady Nadzorczej PCM.

P. Starosta podjął próbę telefonicznego połączenia się z panią mecenas.

P. K. Jeżyna zaproponował przełożenie procedowania pkt. 4 na następny raz.

1

--------- --- --- --- ----



P. Starosta zaproponował, żeby jednak procedować projekt dzisiaj. W ubiegłym roku nie było
wątpliwości.
P. K. Jeżyna wskazał, że zasadne byłoby usłyszeć informację odp. Mecenas na temat jej
działań w Radzie Nadzorczej.

P. Starosta zaproponował zachowanie tego punktu, licząc na telefon od p. mecenas w trakcie
posiedzenia.

Zarząd 3 głosami za przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się przyjął
proponowany porządek posiedzenia.

Ad. 3 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19
Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.

P. Beata Sadowska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały.

Zmiany budżetu obejmują n/w działy:
754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
Rozdział - Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej
Zmiana wynika z toku realizacji budżetu Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej
w Wołowie, obejmuje przesunięcia między paragrafami w ramach w/w rozdziału.

Dział 758 Różne rozliczenia
Rozdział 75814 - Rożna rozliczenia finansoweJ Rozdział 75818 - Rezerwy celowe i ogólne
Rozwiązuje się rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości
500.000,00.zł, środki przeznacza się na objęcie udziałów Powiatowego Centrum Medycznego
w Wołowie Sp. z 0.0.

P. Zbigniew Posacki wyraził potrzebę spotkania z P. Mecenas, ponieważ nie została
otrzymana żadna informacja w sprawie Zgromadzenia Wspólników.

P. Janusz Dziarski odpowiedział, że spółka zakończyła rok stratą. Na początku mówiono o
stracie za 2019 rok rzędu 4-5 mln zł, lecz ostatecznie wyszło 2,9 mln zł. Żeby utrzymać
funkcjonowanie spółki, należy ją dokapitalizować. Planowane są zmiany restrukturyzacyjne.

P. Zbigniew Posacki zapytał, czy wszyscy udziałowcy obiecali dofinansowanie PCM-u?

P. Starosta odpowiedział, że nie wiadomo do końca, jakie są intencje Gminy Wołów. Padła
propozycja Burmistrza Dariusza Chmury odkupienia przychodni w Wołowi e, co pod względem
interesów spółki nie wchodzi w rachubę. Uchwały odnośnie dalszego istnienia spółki czy też
pokrycia straty nie zostały podjęte, gdyż nie było zabezpieczonych środków. Zostało przyjęte
sprawozdanie za ubiegły rok i raport biegłego.

P. Kamil Jeżyna zapytał, w jaki sposób została oszacowana kwota wartości dokapitalizowania
- 500.000 zł ?

Omówiono kwestię wysokości kwoty dokapitalizowania, kwota ma pomóc pokryć stratę, aby
Prezes nie był zmuszony do ogłoszenia upadłości. Wobec wątpliwości, czy zabezpieczona
kwota jest w stanie poprawić sytuację spółki, p. Starosta wykonał telefon do Prezesa PCM p.
Piotra Burdacha.

P. Prezes P. Burdach zabrał głos w sprawie dokapitalizowania spółki przez wspólników. 500
tys. zł od każdego wspólnika jest to kwota niższa od przewidywanej, nie da gwarancji
utrzymania spółki i pokrycia straty.
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P. Kamil Jeżyna zapytał czy P. Prezes jest w stanie przedstawić kwotę przeterminowanych
zobowiązań?

P. Prezes odpowiedział, że musi to sprawdzić w księgowości.

P. Kamil Jeżyna zapytał, jakie są plany spółki odnośnie środków z dokapitalizowania

P. Prezes odparł, że część zobowiązań jest przedłużanych i rozkładanych na raty, reszta w
miarę możliwości spłacana w terminie. NFZ blokował możliwość skorzystania z Tarczy przez
spółkę ze względu na zbyt niski spadek przychodów.

P. P. Burdach opuścił posiedzenie Zarządu.

P. Kamil Jeżyna stwierdził, że jego obawy odnośnie przekazywania tak dużej kwoty dla spółki
zostały potwierdzone.

P. Beata Sadowska odparła, że w przypadku pogorszenia sytuacji wspólnicy mogą podjąć
decyzję o podjęciu kolejnych udziałów w trzecim lub czwartym kwartale.

P. K. Jeżyna dopowiedział, że jeśli Gmina Wołów nie zgodzi się na dofinansowanie, to wtedy
Powiat nie jest w stanie nic zrobić.

P. Janusz Dziarski zaproponował zwiększenie kwoty do 800.000 zł.

P. K. Jeżyna potwierdził, że takie rozwiązanie będzie dobre, a zostaną jeszcze środki w
rezerwie.

P. Skarbnik podsumowała, że projekt obejmować będzie rozwiązanie rezerwy celowej na
inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 800.000 zł.

Zarząd 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się
przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr X1I1/115/19Rady
Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.

Wobec braku odpowiedzi od mec. Skalskiej-Lipczyńskiej, p. Starosta zaproponował przejście
do pkt. 5.

Ad. 5 Rozszerzenie {Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie
pozbawienie odcinka drogi powiatowej nr 13530 położonego na terenie Powiatu
Wołowskiego. w obrębie gminy Brzeg Dolny. kategorii drogi powiatowej}

P. Beata Frala przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu. Zaopiniowany wzór uchwały
będzie rozesłany do ościennych powiatów i Gm. Brzeg Dolnych, aby wydały opinię.
Województwo musi podjąć uchwałę do 1 września, aby droga od 1 stycznia mogła stać się
droga wojewódzką.

P. Kamil Jeżyna zapytał, czy była jakaś rozmowa na ten temat albo korespondencja
wcześniej?

P. Beata Frala odpowiedziała, że rozmowy toczyły się jeszcze za ZDP i p. dyrektora Czarnego.
Jest to procedura zgodnie z ustawą o drogach publicznych.

P. Z. Posacki zwrócił uwagę, że droga DW341 została przejęta w złym stanie, było to
niekorzystne dla Powiatu
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P. Beata Frala odparła, że przejmowanie dróg kaskadowo to jest problem wielu powiatów.
Województwa przekazują niewyremontowane odcinki dróg i nie przekazują na nie pieniędzy.

P. Zbigniew Posacki odparł, że można odwołać się do sądu, dostępne są wyroki uchylające
przekazanie.

P. Janusz Dziarski zabrał głos w sprawie remontu dróg wojewódzkich przez województwo.
Będzie remontowana część drogi 344 na terenie gminy Wińsko.

Zarząd 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
się pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia
odcinka drogi powiatowej nr 13530 położonego na terenie Powiatu Wołowskiego. w
obrębie gminy Brzeg Dolny, kategorii drogi powiatowej.

P. Beata Frala opuściła posiedzenie.

Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wskazania kandydata na
członka Rady Nadzorczej spółki działającej pod firmą: "Powiatowe Centrum Medyczne
w Wołowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością".

P. K. Jeżyna wskazał, że rozmowa z p. mecenas Skalską-Lipczyńską powinna mieć miejsce
z uprzedzeniem strony. Bez rozmowy trudno przesądzić o wskazaniu tej pani jako kandydata
na kolejną kadencję.

P. Starosta odparł, że spotkanie oczywiście może się odbyć, natomiast podjęcie uchwały
powinno nastąpić.

P. K. Jeżyna zaapelował o niepowoływanie przedstawiciela bez oceny jego dotychczasowej
pracy.

Zarząd 3 głosami za przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się podjął
uchwałę Zarządu w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej spółki
działającej pod firmą: "Powiatowe Centrum Medyczne w Wołowi e Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością" .

Ad. 6 Sprawy różne.

P. Z. Posacki zwrócił uwagę, że brakuje ze strony Powiatu informacji o możliwości korzystania
przez organizacje pozarządowe ze środków w ramach Tarczy Antykryzysowej. Po drugie, czy
jest możliwość wywieszenia obok Wydziału Komunikacji informacji o możliwości wykonania
badań diagnostycznych przy ul. Kościuszki.

P. Starosta potwierdził, że jest to dobry pomysł.

P. K. Jeżyna zasugerował wywieszenie przy izbie przyjęć informacji o aktualnych dyżurach
aptek.

P. Starosta przedstawił stan sprawy dot. decyzji Ministra Finansów o zwrocie subwencji za
2016 rok za ZPR w Brzegu Dolnym w kwocie ok. 1,2 mln zł.

Wczoraj miało miejsce spotkanie samorządowców aglomeracji wrocławskiej w Strzelinie w
sprawie opracowania planów dotyczących korzystania ze środków kolejnej perspektywie
finansowej środków unijnych. Do rozstrzygnięcia pozostaje, czy Powiat będzie mógł brać
udział w planowaniu.
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P. Skarbnik opuściła posiedzenie Zarządu.

Ad. 7 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:
Marta Wabiszczewicz-Krawczuk
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